
KRM.0003.774.2023 

Tarnów 22-06-2023 

 

Angelika Świtalska 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 

 

                                                                 Interpelacja 

 

 

                                                                                             Roman Ciepiela 

                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Zwracam się z prośbą o informację dotyczącą ewentualnych kosztów związanych z 

organizacją ,,Lata z Radiem” w Tarnowie oraz przyjazdem pociągu RMF FM do Tarnowa. 

Czy Urząd Miasta albo jednostki podległe finansują oba wydarzenia? Jeśli tak to na jakim 

poziomie, jaki jest podział środków wydanych na organizację tych eventów? 

 

 

                                                                                                    Z poważaniem 

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 

 

           /-/ Angelika Świtalska 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1x Adresat 

1x Kancelaria Rady Miejskiej 

1x Wydział Organizacyjny UMT 

1x a/a 


